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Problemes a 
Caldes per ala 
configuració d'una 
junta diiectiva 

p.p. 

Caldes de Malavella.- De ca
res a la propera temporada, 
sembla que el panorama no està 
massa clar per al Caldes. L'e
quip de Malavella està passant 
per serioses dificultats de tipus 
directiu, ja que segons ens expli
cava Josep Turró, president de 
l'entitat «la veritat és que l'ac
tual junta directiva finalitza el 
seu mandat el 30 de juny i ens 
sabria molt de greu deixar-ho 
tot, després dels anys d'es
forç que hem fet. L'unic que 
demanem és una mica més 
d'ajut per part de les perso
nes, com ara el socis o simpa
titzants, ja que en l'aspecte 
econòmic ho tenim tot força 
controlat, l'únic que ens man
ca és un cop de mà». 

També deia que «tant al fut
bol base, que està molt ben 
portat, com a l'equip de Sego
na Regional, els fa falta ajuda,~ 
en l'aspecte ho econòmic sinó 
d'altra mena. Està clar que si 
trobem algú que ajudi a con
formar una bona junta directi
va, nosaltres estem disposats 
a tirar endavant. Per altra ban
da, si no veiem una clara pre
disposició de tothom perquè 
les coses vagin molt millor el 
més segur és que deixarem el 
càrrec en finalitzar el 30 de 
juny». 

Finalment va voler deixar clar 
que «evidentment el fet que 
l'equip de Segona Regional 
no hagi anat massa bé, ens ha 
perjudicat a l'hora de poder 
recaptar socis, però està clar 
que el futbol base, per exem
ple, ha funcionat molt bé». 

Continuïtat a la Bisbal 

Andrés Munoz estarà un any 
més al front del primer equip 

«El que de veritat importa, és poder fornnar la gent de casa» 

PERE PLANAS 
La Bisbal d'Empordà.- Sembla 

que Andrés Munoz ha trobat el club 
que ell sempre havia desitjat entre
nar, i, per la seva part, el Bisbalen 
ha trobat l'entrenador idoni. Amb 
vistes de la propera temporada,, l'e
quip què presideix Josep Ma. Ter-
radelles, continuarà comptant amb 
el que durant aquestes dues tempo
rada ha assolit excel·lents resultats 
amb -l'equip de la Bisbal. 

Per la seva banda, Andrés MunOz 
deia que «serà la tercera tempora
da, i la veritat és que no n'estic 
gens penedit, entre altres raons, 
perquè aquí estic molt a gust. He 
tingut dues o tres ofertes, però la 
veritat és que com a la Bisbal no 
hi ha res». En broma deia que «en 

. aquests moments només me n'a
niria si vingués un Madrid o un 
Barcelona». 

Com ell mateix argumentava «el 
que de veritat importa, és poder 
formarà la gent de casa. La tem
porada passada vàrem pujar a 
tres juvenils, i tots ells han estat 
jugant assíduament en el primer 
equip. A finals de la lliga, en va 
pujar un altre i la veritat és que 
també ha jugat bastant». De fa 
uns anys ençà, la veritable base de 
l'equip s'esta formant des dels fo
naments. El mateix Andrés Munoz 
reconeixia que «tant la junta direc
tiva, encapçalada pel president, 
com jo mateix sabem de sobra 
que és l'única forma possible de 
viure dins el món del futbol». 

Andrés Munoz espera molt de la gent de casa. (Foto MARÇAL MOLAS). 

Com ell mateix reconeixia «la Pri
mera Regional és forta i a la vega
da està plena de bons jugadors. 
Si nosaltres aconseguim un 
equip de nanos de la Bisbal, estic 
totalment convençut que tin
drem futbol per mòlts anys». 

Fent una valoració del que han 
estat aquests dos anys al front de 
l'entitat «la primera temporada va 
ser molt bona. Fins i tot vàrem 
optar pels llocs d'ascens i la veri
tat és que vàrem posar nerviosos 
a més d'un equip d'un enorme 
potencial. Reaiment, vàrem ser 
l'equip revelació de Ja tempora

da. En la present, les coses tam
bé han sortit molt bé, i encara 
que hi ha hagut partits on el re
sultat no ens ha acompanyat, la 
veritat és que estic molt content 
amb el rendiment de tots el juga
dors en cada partit». Finalment, 
va declarar que «també cal fer 
esment del públic i socis de la 
Bisbal, que en les dues tempora
des que porto aquí han tingut un 
comportament realment excep^ 
cional, animant en tot moment a 
l'equip i donant mostres de voler 
ajudar al màxim; això és real
ment encoratjador». 

ElSalt-Torroellaes 
dóna per perdut al 
Torroella 

DdeG 
Girona.- El partit correspo'' 

nent a l'última jornada de lliga 
de Primera Regional entre el, 
Salt i eJ Torroella que no es va 
arribar a jugar, donat que els 
jugadors torroellencs es varen 
negar per divergències amb la 
directiva, el subcomitè reunit di
mecres passat va acordar donar 
el partit per perdut al Torroella i 
no amonestar-lo amb cap san
ció econòmica. 

Èxitdelsvuit 
components que 
vareii jugar a la 
seJecciósub-14 ( 

Lleida.- Dimecres passat es 
va jugar la final de la Copa Gene
ralitat amb victòria del Barcelo
na davant el Sabadell per 6-3. 
Abans, però, s'havia jugat un 
partit de caire amistós entre dos 
combinats de jugadors seleccio
nats en edats compreses entre 
els 13 i 14 anys. Vuit varen ser 
els jugadors gironins que varen 
estar presents en aquest partit 
amistós. 

Es varen fer dues seleccions, i 
quatre jugadors, en concret 
Pòrtoles, Corona, Morata i 
Luna, varen jugar amb el combi
nat blanc. Per altra banda, en la 
selecció vermella, ho .varen fer 
Granen, Baquero, Valtierra i 
Prat. Tots ells varen jugar de 
titulars, i el resultat final va ser 
de 4-3, favorable a l'equip de 
blanc. 

De totd manera l'èxit dels se
leccionats gironins va ser clar a 
tots els nivells. 

TRADICIONALMENTE ECOLOGICOS. CUANDO QUIERA, SIN PLOMO. 
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